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Abstract (en)
[origin: WO8504199A1] A covering layer material based on woven or non-woven material comprises on one side a coating based on 70-94%
by weight of a pulverulent inorganic material and 6-30% by weight of sicc. abs. of a binder. It is intended to be used in a plant for continuously
producing panels provided on either side with surfacing or covering layers and formed from liquid starting components such as rigid polyurethane
foam panels and plaster panels.

Abstract (de)
Ein Decklagenmaterial auf Vlies- oder Gewebebasis weist einseitig eine Beschichtung aus 70 bis 94 Gew.% eines pulverförmigen, anorganischen
Materials und 6 bis 30 Gew.% atro eines Bindemittels auf. Es ist bestimmt zur Verwendung in einer kontinuierlichen Plattenerzeugungsanlage
zur Herstellung von beidseitig mit Decklagen versehenen Platten aus flüssigen Ausgangskomponenten, wie Polyurethan-Hartschaumplatten und
Gipsplatten.
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